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MCZ是澳⾨⼟⽣⼟⻑的塗鴉藝術家。作為本地塗鴉團隊GANTZ5的成員，他致⼒於
推廣街頭藝術和塗鴉⽂化。MCZ擅⻑3D⽴體塗鴉字及插畫⾓⾊設計，並將他的感受
和想法化作具現代⾃主概念的塗鴉等不同藝術形式。MCZ把作品帶到城市的不同⾓
落﹐希望以塗鴉把歡樂傳達給⼤眾。
MCZ is a Macau local visual artist specializing in graffiti art. As a member of GANTZ5 ‒ a 
local graffiti crew, he devotes himself to advocating street art and graffiti culture. His style 
is a mixture of contemporary figurative and abstraction. He is recognized for his trademark 
graffiti works with impressive 3D effects and is interested in illustration and character 
design. He also makes sculptures and installations to promote public art, bringing positive 
energy to the community with his creations.

藝術家簡介

設計概念念

MCZ的作品「夏之⼼」概念源⾃於他的創作夢境，透過抽象的演繹⽅式演繹他對
「夏的天、夏的海、夏的溫度」的感受，描繪出置⾝夢境般的畫作。由閃亮的圓球
作為⼀個引點遊⾛於夢境之中，被美好的夢想與情景包圍。他的作品分為三部分̶
‘Happy’像鮮花般盛放著夏⽇的氣息; ‘Sweet’訴說著甜蜜的回憶; ⽽‘Treats’加⼊了⾹
港市花洋紫荊的元素，邀請兩地好友⼀同進⼊⾊彩的夢鄉。
MCZ’s creation ‘Heart of Love’ is an abstract expression of the various colors and feelings 
associated with the sky, sea and warmth of summer, putting viewers in the artist’s dream 
that sparked his creative ideas. 
A splendid sphere leads you into a dreamscape in three parts: ‘Happy’ captures the vitality 
of summer when flowers are in bloom, showing off their vibrant colors; ‘Sweet’ uses colors 
associated with sweetness to conjure up wonderful memories; ‘Treats’ is created using the 
color palette of Hong Kong’s floral emblem bauhinia, inviting everyone from Macau and 
Hong Kong onto a colorful journey.


